
Interpellation 2018/02/27 

Av Lennart Björk (V) och Linus Johansson (V) 

Till kommunfullmäktiges ordförande Inger René (M) 

 

Som ordförande i kommunfullmäktige, Inger René, själv uttrycker det i Partille tidning den 25 januari 

2018 ”Jag är genuint orolig, det är allvarligt för demokratin. Jag ska inte vara dramatisk men det talas 

ibland om demokratins död, säger hon.” 

Det inställda mötet i kommunfullmäktige den 31 januari var bara ett av flera möten som ställts med 

hänvisning till för få frågor. Kommunfullmäktige utgör Partilles högsta instans. Det är här de stora 

avgörande besluten ska fattas med full insyn för medborgarna och inte någon annanstans.  

Med anledning av ovanstående vill undertecknade fråga Inger René: 

Hur ska fullmäktige återta makten över viktiga politiska beslut i syfte att levandegöra den 

demokratiska debatten i kommunfullmäktige?  
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